Media note

Visa Processing Fees to Change on April 13, 2012

Effective April 13, 2012, the Department of State will adjust visa processing fees.  The fees for most nonimmigrant visa applications and Border Crossing Cards will increase, while all immigrant visa processing fees will decrease.

The Department is required to recover, as far as possible, the cost of processing visas through the collection of application fees.  For a number of reasons, the current fees no longer cover the actual cost of processing nonimmigrant visas.  The nonimmigrant visa fee increase will support the addition and expansion of overseas facilities, as well as additional staffing required to meet increased visa demand.

Although most categories of nonimmigrant visa processing fees will increase, the fee for E visas (treaty-traders and treaty-investors) and K visas (for fiancé(e)s of U.S. citizens) will decrease.

Nonimmigrant Visa Processing Fees*
	Type of Visa
	Previous Fee
	New Fee

	Tourist, Business, Transit, Crew Member, Student, Exchange Visitor, and Journalist visas
	$140

RMB 896
	$160

RMB 1024

	Petition-Based visas (CW, H, L, O, P, Q, and R)
	$150

RMB 960
	$190

RMB 1216

	Treaty Investor and Trader visas (E)
	$390

RMB 2496
	$270

RMB 1728

	Fiancé(e) visas (K)
	$350

RMB 2240
	$240

RMB 1536

	Border Crossing Cards (age 15 and older)
	$140

RMB 896
	$160

RMB 1024

	Border Crossing Cards (under age 15)
	$14

RMB 90
	$15

RMB 96


Because of a reallocation of costs associated with immigrant visas, all categories of immigrant visa processing fees will decrease. 

Immigrant Visa Processing Fees*
	Type of Visa
	Previous Fee
	New Fee

	Immediate Relative and Family Preference Applications
	$330
RMB 2112
	$230

RMB 1472

	Employment-Based Applications
	$720

RMB 4608
	$405

RMB 2592

	Other Immigrant Visa Applications
	$305

RMB 1952
	$220

RMB 1408

	Diversity Visa Program Fee
	$440

RMB 2816
	$330

RMB 2112

	Determining Returning Resident Status
	$380

RMB 2432
	$275

RMB 1760


The proposed fees were published in the Federal Register on March 29, and will take effect on April 13.  To view the interim final rule, visit www.regulations.gov.  Comments will be accepted until 60 days after publication.  At that time, the Department will consider the public comments, and the published final rule will include the Department’s response to any comments received.

*Please note that all RMB figures listed above are subject to change based on future exchange-rate fluctuations.  Fee information may also be found on the Bureau of Consular Affairs website, travel.state.gov, and on the websites of U.S. embassies and consulates.

媒体通知
签证费于2012年4月13日起调整
国务院将调整签证费，其将于2012年4月13日起生效。大多数非移民签证申请和边境通行证的费用将增加，然而所有移民签证费将减少。
国务院被要求通过收取申请费来尽快收回办理签证的成本。由于若干原因，现行费用再也不能负担办理非移民签证的实际成本。非移民签证费的增加将支持海外设施的添加和扩展，以及为满足增长的签证需求雇用额外员工。
虽然大多数种类的非移民签证费用将会增加，但是E签证（协定国贸易商与协定国投资者）和K签证（美国公民的未婚夫（妻））的费用将减少。
非移民签证费*
	签证种类
	之前的费用
	新费用

	游客、商务、过境、船员或飞机机组人员、学生、交流访问者、和媒体工作者签证
	$140

RMB 896
	$160

RMB 1024

	须从美国首先申请的签证
(CW, H, L, O, P, Q, 和R签证）
	$150

RMB 960
	$190

RMB 1216

	协定国投资者与贸易商签证（E签证）
	$390

RMB 2496
	$270

RNB 1728

	未婚夫（妻）签证（K签证）
	$350

RMB 2240
	$240

RMB 1536

	边境通行证（15岁及以上）
	$140

RMB 896
	$160

RMB 1024

	边境通行证（15岁以下）
	$14

RMB 90
	$15

RMB 96


由于移民签证相关成本的调整，所有种类的移民签证费用将减少。
移民签证费*
	签证种类
	之前的费用
	新费用

	优先类直系亲属和家庭成员申请
	$330

RMB 2112
	$230

RMB 1472

	工作移民申请
	$720

RMB 4608
	$405

RMB 2592

	其他移民签证申请
	$305

RMB 1952
	$220

RMB 1408

	多元移民签证计划费用
	$440

RMB 2816
	$330

RMB 2112

	回美居民身份确认
	$380

RMB 2432
	$275

RMB 1760


以上建议收费标准已于3月29日刊登在联邦公报上，并将于4月13日生效。请访问www.regulations.gov查看过渡性的最终规定。公布60日后开始接受评论。届时，国务院会将公众评论纳入考虑范围，公布的最终规定中将包含国务院对所收到评论的回应。
*敬请注意, 以上列表的人民币数额根据将来兑换率的波动而改变。有关费用信息也将发布在领事事务局网站travel.state.gov以及美国使领馆网站上。
